
 
CONSILIUL JUDEȚEAN BRĂILA 
 
 
 

PROCES-VERBAL 
al sedintei extraordinare a Consiliului Judetean Braila 

din data de 09 februarie 2024 
 
 

Dl Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 

In conformitate cu prevederile legale din Ordonanța de Urgență nr.57/2019 privind 
Codul administrativ, prin adresa nr. 2931/07.02.2024, transmisă fiecărui consilier județean in 
baza Dispoziției Președintelui Consiliului Județean Brăila nr. 184/07.02.2024, a fost 
convocat Consiliul Județean Brăila, in ședinta extraordinară, astăzi, 09 februarie 2024. 

In urma verificarii rezultă că la ședintă sunt prezenți 29 membri din 31 membri în 
funcție, respectiv 28  consilieri judeteni, plus presedintele Consiliului Judetean Braila. 

Lipsesc domnii consilieri județeni Capatana Marian si Necoara Anamaria.  
La ședință au fost invitați: managerul al Spitalului Clinic Județean de Urgență Brăila, 

managerul al Spitalului de Pneumoftiziologie Brăila, Directorul General de Asistență Socială 
si Protecția Copilului Brăila,  managerul Bibliotecii Județene < Panait Istrati> Brăila, 
managerul Centrului Județean pentru Conservarea si Promovarea Culturii Tradiționale 
Brăila, managerul Muzeului Brăilei < Carol I> Brăila, managerul Folarmonicii < Lyra-George 
Cavadia> Brăila, managerul Școlii Populare de Arte și Meserii < Vespasian Lungu> Brăila, 
Directorul Direcției Județene de Evidență a Persoanelor Brăila, Directorul Centrului 
Județean de Resurse si Asistență Educațională Brăila, Directorul Centrului Școlar pentru 
Educație Incluzivă Brăila, Inspectorul Șef al Inspectoratului pentru Situații de Urgență Brăila, 
Comandantul Centrului Militar Județean Brăila, Directorul executiv al Direcției Administratie 
Publică, Contencios, Directorul executiv adjunct al Direcției Administrație Publică, 
Contencios, Directorul executiv al Direcției Administrare Patrimoniu și Evidență Bugetară, 
Directorul executiv adjunct al Direcției Administrare Patrimoniu și Evidență Bugetară, 
Director executiv al Direcției Strategii de Dezvoltare, Directorul executiv al Direcției Tehnice 
și Lucrări Publice, Arhitect Șef, Șeful Biroului Resurse Umane, Salarizare, Șeful Serviciului 
de Monitorizare a Serviciilor Comunitare și de Utilitate Publică din cadrul aparatului de 
specialitate al Consiliului Județean Brăila. 
 

Asadar, in conformitate cu prevederile art. 135 alin. 7 din OUG nr.57/2019, vă propun 
aprobarea urmatoarei ordini de zi: 

 
1. Proiect de hotărâre privind  aprobarea bugetului Județului Brăila pe anul 2024 și 

estimările pe anii 2025-2027 - inițiat de domnul Francisk IulianChiriac președinte al 
Consiliului Județean Brăila 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției bănești cu titlu de cotizație a 
Consiliului Județean Brăila la dezvoltarea activității sportive a Handbal Club 
“Dunărea” Brăila pe anul 2024   -  inițiat de domnul Francisk Iulian Chiriac 
președinte al Consiliului Județean Brăila 
 



3. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului 

public al judeţului Brăila - inițiat de domnul Francisk Iulian Chiriac președinte al 

Consiliului Județean Brăila 

 
Daca sunt observatii sau propuneri: 
Daca nu, supun la vot ordinea de zi 
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 29 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
 
Ordinea de zi a sedintei extraordinare din data de 09.02.2024 a fost aprobata in 
unanimitate. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

 
In consecintă,  pentru operativitate, vă propun să trecem direct la dezbateri si deliberări. 
 

1. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului Județului Brăila pe anul 2024 și 
estimările pe anii 2025-2027 
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
Dl. Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, spuneti-ne si noua care este ponderea dintre cheltuieli si investitii. 
Dati-ne exemple de cateva investitii pe care consiliul judetean le va face in anul 2024. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Totalul buget anul acesta este de 63 milioane de euro, iar ponderea investitiilor fata de 
cheltuielile de functionare este de 60%, respectiv 40%. Cea mai mare parte din suma 
destinata cheltuielilor va merge catre DGASPC, cele doua spitale, aparatul de specialitate si 
subordonatele. Proiectele pe care le va derula consiliul judetean anul acesta sunt: drumul 
203 R pentru care avem bani in buget pentru prima plata catre constructor, sunt bani alocati 
pentru corpurile C1, C2, C3 ale spitalului judetean, bani pentru DALI la corpul B, bani pentru 
revizuire DALI la spitalul de Pneumoftiziologie, pentru corpul D (maternitate), DALI pentru  
noua arhiva pe care o vom face pe strada Buzaului nr. 15, pentru comisariat. s.a.m.d. Toti 
acesti bani vor fi in corespondenta si cu proiectele pe fonduri europene. Banii acestia sunt 
pentru prima transa a lucrarilor, respectiv pentru plata constructorilor pana la etapa de 
rambursare din fonduri europene.  
 
 



 
Dl. Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Discutand concret, doar drumul 203 R. 
 
Dl. Epureanu Ionel, Vicepresedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
 Mai sunt si drumurile 255 A si 212 B pe „A. Saligny”. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Drumul 203 R este un proiect pe fonduri europene in valoare de 34 milioane de euro. 
 
Dl. Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Sa speram ca va fi realizat conform standardelor. Pe DJ 211, aproape de Viziru, deja au 
aparut gropi. Va dati seama ce lucrari de calitate au fost efectuate acolo. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 
 
Constructorul va raspunde, iar lucrarea este in garantie pe o perioada de 7 ani, asa cum a 
fost asumat prin contract. 
 
Daca nu mai sunt alte discutii, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 20 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 7 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea bugetului Județului Brăila pe anul 2024 și estimările 

pe anii 2025-2027 a fost aprobat cu 20 de voturi „pentru” si 7 abtineri. S-au abtinut de la vot 

urmatorii consilieri judeteni: Basno Alexandru Vladut, Bucalau Alexandru,  Cortez Vasile, 

Dorobantu Stavarel, Lungu Danut, Pricop Cristian-Florinel, Vlad Pascale Daniela – Andreia.

  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea contribuției bănești cu titlu de cotizație a 
Consiliului Județean Brăila la dezvoltarea activității sportive a Handbal Club 
“Dunărea” Brăila pe anul 2024    
 
Va rog, aveti cuvantul  
Daca sunt observatii sau propuneri:  
 
 



 
Dl. Bucalau Alexandru, consilier judetean: 
 
Domnule presedinte, vreau sa ne lamuriti si pe noi asupra urmatoarelor aspecte: cum au 
fost cheltuiti, in anul 2023, banii pe care i-a dat consiliul judetean acestei asociatii. Stim ca 
acum doi ani s-a votat pentru infiintarea unui club. Ce s-a intamplat cu acel proiect? Punctul 
3, care sunt salariile pe care le au acele jucatoare? Punctul 4, raportat la buget, vad ca au 
fost trecute niste cheltuieli stranii (...) Vrem o transparenta cat mai buna a banului public. 
Totodata, de ce primaria pana acum nu a dat bani, in conditiile in care a spus ca va da 
acestei asocieri. 
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

Dvs. v-ati uitat pe bugetul total al clubului. Noi, din bugetul total vom da doar 14 milioane, 
din care majoritatea se duce pe salarii, pregatirea copiilor si cheltuieli eligibile pe Legea nr. 
69/2000. In fiecare an toate cheltuielile consiliului judetean sunt auditate si nu au fost 
niciodata niciun fel de probleme. 
  
Dl Jinga Marian, vicepreședinte H.C. Dunarea Braila: 
 
Cu permisiunea dvs., domnule consilier, as vrea sa lamurim situatia pe care dvs. ati 
prezentat-o. Cheltuielile pe care dvs le-ati enumerat si tot ceea ce s-a facut suplimentar  a 
fost sustinut din bani privati.  
 
Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

Daca nu mai sunt discutii, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 20 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 7 
  
Proiectul de hotarare privind aprobarea contribuției bănești cu titlu de cotizație a Consiliului 

Județean Brăila la dezvoltarea activității sportive a Handbal Club “Dunărea” Brăila pe anul 

2024 a fost aprobat cu 20 de voturi „pentru” si 7 abtineri. S-au abtinut de la vot urmatorii 

consilieri judeteni: Basno Alexandru Vladut, Bucalau Alexandru,  Cortez Vasile, Dorobantu 

Stavarel, Lungu Danut, Pricop Cristian-Florinel, Vlad Pascale Daniela – Andreia.  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

3. Proiect de hotărâre privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin 
domeniului public al judeţului Brăila  
 
Va rog, aveti cuvantul  



Daca sunt observatii sau propuneri:  
Daca nu, supun la vot proiectul de hotarare.  
 
Cine este "pentru”?  
Cine este "impotriva”?  
Abtineri?  
 
Situatia voturilor:  
Voturi “pentru”: 31 
Voturi ”impotriva ”: 0  
Abtineri: 0 
  
Proiectul de hotarare privind atestarea inventarului bunurilor care aparțin domeniului public 

al judeţului Brăila a fost aprobat in unanimitate. 

 

 

* 

*             * 

  

Dl. Francisk Iulian Chiriac, Presedintele Consiliului Judetean Braila: 

 
 Epuizandu-se materialele inscrise pe ordinea de zi, declar inchise lucrarile ședinței 
extraordinare a Consiliului Județean Brăila din data de 09 februarie 2024. 
 
 
 
  
 
 

Intocmit, 
Hazaparu Marinela 

 

 
 
 
           PRESEDINTE,             SECRETAR GENERAL  

      AL JUDETULUI,  
 
   Chiriac Francisk-Iulian               Priceputu Dumitrel  
 
 
 
 
 
P.V. 2 ex. 


